
Va respondre a aquestes preguntes el Sr. Maniega, dient que la Comissió municipal es reunia de 
forma habitual cada vegada que l’altra Comisión de Seguimiento Ambiental de las obras del 
aeropuerto es reuneix i aprova alguna cosa. La no convocatòria de las Comissió municipal 
esmentada es devia a que durant aquest temps, i una vegada van ser aprovades les noves 
configuracions de pistes proposades per l’Ajuntament que entraran en vigor el proper mes 
d’octubre, no havia tingut lloc cap convocatòria de la Comisnió de seguiment ambiental de les 
obres de l’aeroport de Barcelona, ni havia agut cap canvi. Tanmateix i en qualsevol cas –va 
afegir finalment – convocarem la propera setmana o l’altra aquesta comissió municipal.   
 
Novament va demanar la paraula el sr. Alavedra per dir que ja estava bé l’anunci de la propera 
convocatòria de la Comissió municipal, però, després de recordar que el 29 de març l’Alcalde 
de Gavà demanava un gran pacte sobre el futur de l’aeroport, que el 4 de maig també l’Alcalde 
havia proposat al president d’AENA la creació d’una Mesa amb aquesta finalitat, que el 13 de 
juliol l’Alcalde havia anunciat la creació d’una oficina per controlar les qüestions de l’aeroport, 
que el 14 de juliol havia fet unes manifestacions responent a la Ministra de Foment sra. 
Magdalena Alvarez, el 21 de juliol ...., etc. Va dir que això demostrava que havia hagut temes 
importants que mereixien ser coneguts en el si de la comissió i no per la premsa. 
 
El sr. Maniega va voler intervenir també per dir que en la comissió municipal es parla de les 
qüestions que prèviament han estat debatudes i/o aprovades en el si de la Comisión de 
Seguimiento Ambiental de las Obras del Plan Barcelona, i no de les vegades que l’Alcalde de 
Gavà fa gestions o de les conversacions que porta a terme amb algun dels organismes 
relacionats amb l’aeroport. També el sr. Alcalde va voler intervenir  atès que s’havia fet alguna 
al·lusió al que havia fet l’alcalde, i en aquest sentit va precisar que el que havia fet no era altra 
cosa que defensar (i seguiria defensant) la postura de l’Ajuntament davant la proposta de pistes 
independents previstes per l’any 2008, postura municipal que havia estat tractada prèviament en 
el sí de la Comissió municipal. 
 

 


